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ontwikkelingen en vernieuwingen

r e g i m e n t

Op 16 februari jl. vierden wij de 149e verjaardag van ons Regiment. Op die dag had ik de eer 
en het genoegen om het wapenoudsteschap over te nemen van generaal-majoor Duckers. 
Hij heeft ongeveer acht jaar die rol vervuld en in die tijd veel gedaan voor ons Regiment. Dat 
is niet altijd voor iedereen zichtbaar, omdat het veelal werk is ‘achter de schermen’ om de 
belangen van ons Regiment zo goed als mogelijk te behartigen. Jean-Paul, heel veel dank 
daarvoor!

De verjaardag was er één met een zwarte rand, vanwege de 
aardbeving in Turkije en Syrië met meer dan 50.000 doden en 
ook vanwege de oorlog in Oekraïne, die inmiddels al ruim een 
jaar duurt met nog veel meer slachtoffers. Als je naar het nieuws 
kijkt of luistert, zou je dat soms bijna vergeten. De oorlog in  
Europa is immers geen dagelijks onderwerp meer in het 
NOS-journaal. Het is daarmee echter niet minder belangrijk ge-
worden. Het belang van herstel van de rules based world order, 
van internationaal overeengekomen territoriale grenzen en inte-
griteit, of de noodzaak tot vervolging van oorlogsmisdaden die 
indruisen tegen de conventies van Geneve zijn een paar belang-
rijke redenen om ons dagelijks te blijven afvragen wat het belang 
van deze oorlog is en wat we als Nederland daaraan kunnen 
blijven bijdragen. De komende periode is daarom van groot be-
lang. De steun aan de Oekraïne heeft ook grote impact op onze 
krijgsmacht, de consequenties van het verlies van onze verwor-
ven vrijheid en welvaart zijn echter zo mogelijk nog groter. 

Tegelijkertijd is de komende periode voor ons Regiment ook 
zeer interessant. De ontwikkelingen op technologisch gebied 
gaan steeds sneller, de financiële middelen voor defensie zijn 
enorm toegenomen en zouden zelfs nog meer kunnen worden 
én een aanzienlijk deel van dat geld gaat naar ons vakgebied: 
Informatietechnologie. Er vinden nu al belangrijke ontwikkelin-
gen plaats, zoals de vervanging van de IT-infrastructuur, of de 
vervanging van SAP. De komende jaren gaat er nog veel meer 
gebeuren: Peoplesoft wordt vervangen, FOXTROT gaat reali-
seren, er komen meer en nieuwe wapensystemen met een 
grote IT-component en de krijgsmacht investeert fors in de 
verdere digitalisering en inrichting van informatiegestuurd op-
treden. Op een later moment kom ik graag nog een keer terug 
op de rol die ik in mijn nieuwe functie daarin vervul.

Het belang van IT neemt nog immer snel toe. De beslissing 
van het gevecht wordt namelijk steeds meer bepaald door 
snelheid en een betere informatiepositie dan de opponent. 
Daarin ligt voor ons Regiment een heel belangrijke taak en ver-
antwoordelijkheid. De visie Verbindingsdienst die vorig jaar 

verscheen, heeft dat heel goed 
onder woorden gebracht: wij 
moeten beslissend zijn in het digitale 
domein! Lees deze visie er daarom gerust 
nog eens op na.

Digitalisering betekent voor de krijgsmacht tegelijkertijd een 
enorme veranderopgave. Het is niet alleen technologie die in-
gevoerd wordt, er zullen ook wijzigingen nodig zijn in onze 
wijze van werken, onze wijze van optreden, de manier waarop 
onze organisatie is opgebouwd en samengesteld. En bij dat 
laatste zit nu juist een groot knelpunt: voldoende personeel 
met de juiste kennis vinden. Er zullen immers ook voldoende 
mensen moeten zijn om de verandering mogelijk te maken en 
in te vullen. Zeker in ons vakgebied is (het tekort aan) perso-
neel een enorme uitdaging: de behoefte groeit en er zijn al 
significante tekorten. De gouden oplossing is er niet, maar ik 
zie wel veel initiatieven en betrokkenheid door de hele organi-
satie heen die allemaal een bijdrage kunnen en zullen leveren 
aan de oplossing van het knelpunt. Die initiatieven draaien re-
gelmatig om een andere aanpak dan voorheen, het identifice-
ren van oplossingen die elders vruchten hebben afgeworpen, 
veel meer samenwerking met partijen buiten defensie of meer 
betrokkenheid van de samenleving bij de verdediging van wat 
ons dierbaar is, zijn daarbij belangrijke elementen.
Het moet anders en dat is best lastig. Als je doet wat je deed, 
krijg je wat je kreeg en dat is voor de toekomst van defensie 
niet genoeg. 

Het komende jaar staat in het teken van ons 150-jarig bestaan 
als Regiment. Een mooi en memorabel jubileum dat prachtig 
samengaat met ontwikkelingen in en vernieuwingen van de 
krijgsmacht en de IT. Over de wijze waarop er aandacht 
besteed zal gaan worden aan het jubileum, wordt u zeker 
nader geïnformeerd. Eén ding is zeker: het wordt een bijzonder 
jubileumjaar met mooie ontwikkelingen en gebeurtenissen 
maar ook met een donker randje vanwege de oorlog op ons 
continent.
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